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Verslag BO 16/05/2023 om 10u00 
Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 

Welkom aan: Lieven Hostens, Paul De Brauwer, Fons Leys, Herman Valenberghs, Marleen 
Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Rik Bulckaen, Luc Weemaes, Roland Cools, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom en geeft het woord aan Fee Vanhille die een uitzetting 
komt geven over de huidige e-tool voor het aanvragen van Cyclotochten.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 18/04/2023 
Het BO keurt het verslag goed.  

 
3. Financieel: 

• Operationele performantie 
Er worden enkele toelichtingen bij de financiële gegevens gegeven 
-  

• Fiscale fiche (belastingen): code 1657; dus altijd tegenboeken.  

• Terugbetaling subsidies Sport Vlaanderen in het kader van digitalisering van 
opleidingen.  

• Aankoop Mac + scherm en toebehoren 
 

4. Wandelclubs 

• Uitnodiging 100km van Ieper 

• Fonskes Leuven nemen in 2024 een sabbatjaar en overwegen hun resterende tocht in 
2023 te annuleren.  

• Ontslag Horizonstappers Lubbeek en Heikrekels Maasmechelen. 

• Bredense Strandstappers: de organisatie zat goed in elkaar.  

• WSVL vzw versus 4-daagse IJzer en 2-daagse Blankenberge voor verplichte 
ledenkorting: op de voorstelling van de 4-daagse wordt dit punt besproken.  

 
5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning:  
▪ Kwaliteit:  

- E-tool Sport Vlaanderen: Uiteenzetting Sport Vlaanderen over de 
mogelijkheden van de huidige ontwikkeling. Sport Vlaanderen zal 
intern bekijken of de mogelijkheid bestaat om dit ook uit te rollen 
voor wandeltochten 

- Team Kwaliteit komt samen op 22/05/2023.  
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▪ Evenementen: Meet&Greet versus workshop diverse aanbieders cashless 
betalen.  

▪ Promotie: 30/05/2023 komt het team samen.  
▪ Kalender: meerjarenkalender; de clubs moeten hier toch meer aandacht 

aan schenken.  
 

• Personeelszaken: 
▪ Sollicitaties: intussen werd een nieuw personeelslid aangeworven voor 

de functie content marketeer. Ze was sterk grafisch onderlegd. De 
gesprekken met een tweede kandidaat zijn nog lopende. Hij had meer 
ervaring op het vlak van content marketeer. Het BO verklaarde zich 
akkoord met deze nieuwe invulling. 

▪ Secretariaat: vorige BO werd reeds over een eventuele verhuis 
gesproken. Na bezoek aan een nieuwe locatie en prijsonderhandelingen 
werd de knoop doorgehakt. Het nieuwe secretariaat zal zijn intrek nemen 
op de site van Sanapolis in Sijsele. Naar timing richten we ons op de 
maand augustus. De loods werd inmiddels opgezegd. Morgen gaat er een 
overleg door met de verhuurder van het secretariaat waarna een 
aangetekende opzeg zal gezonden worden. 
 

• Jup: de augmented reality game Jup wordt bijna opgeleverd.  
 

6. Ingebrachte punten 

• verslag Vlaanderen Wandelt: de uitstraling van de 4 locaties was zeker Vlaanderen  
Wandelt waardig. De opkomst was zeker in orde maar kan ook nog beter. Er waren 
wel sinds lang weer merkbaar meer bussen. 
We moeten nu de vraag durven stellen waar willen we naar toe met Vlaanderen  
Wandelt  
Als we de clubbestuurders bevragen is 4000 deelnemers een maximum om 
kwalitatief te ontvangen.  
 

• Het contract met Arko en de intentie verklaring met KWBN werd ondertekend op een 
ontmoeting in Malle. 
 

• Flanders Trails: contacten Bilzen en Omloop Kluisbergen (Helle tochten)  
 

Op vraag van de sportdienst van Bilzen zijn er contacten met betrekking tot de 
organisatie van een trail vanuit het domein Aldenbiezen. De lokale clubs werden 
aangeschreven of ze mee in het event willen stappen. Beide clubs tonen weinig 
interesse. 
Daarnaast vond een overleg plaatst met Omloop Kluisbergen om te kijken of ze hun 
Helle tochten terug op de kaart wilden zetten. 

 

• Contact met Golazo voor samenwerking omtrent een tweede evenement (naast de 
Belgian Coast Walk 

• Sommen voor busreizen van de kampioenen clubkampioenschap 2024.  

• Ledenaantal WSVL op 16/5/2023: 
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64018 waarvan 3636 federatieleden. 

• Komende woensdag is er een eerste contact met Femma. Ze willen het aanbod van 
WSVL vzw kenbaar maken aan hun achterban. We bekijken de mogelijkheden. 

• De voorzitter woonde de persconferentie van de 3 daagse van Deinze bij. Naar 
aanleiding hiervan zouden we hen een workshop/stand kunnen geven op de 
Meet&Greet. Dit zou misschien inspirerend kunnen werken voor andere clubs. 

• We ontvingen een schrijven van een bezorgde voorzitter van een Vlaams-Brabantse 
club. Hij ziet veel burenclubs verdwijnen. Hij maakt zich zorgen over het aanbod in de 
regio. Daarnaast denkt hij dat enkel nog grote clubs gaan overschieten. Hij wil samen 
met het bestuur naar mogelijke oplossingen zoeken. Het BO deelt dezelfde 
bezorgdheid. We merken dat veel clubs het moeilijk krijgen, dit door een dalend 
aantal medewerkers/bestuurders en de bijkomende administratieve lasten. We 
proberen zoveel mogelijk de administratieve lasten te verminderen. We moeten 
waakzaam blijven over het aanbod. Er is een nieuwe markt van Trails, 
themawandelingen, … niet alle clubs zullen op deze kar springen. Het modale aanbod 
moet zeker behouden blijven. We hebben er zelf voor gekozen om 
organisatiecomités zoveel mogelijk uit onze “kalender” te weren. Er is voldoende 
wandelaanbod in Vlaanderen maar daarom zijn ze nog niet aangesloten bij WSVL 
vzw.   

 
 


